
DOBILI
SMO PISMO

Odgovor krajanom
Podolnice

Pod to rubriko, ki jo polnite s pi-
smi vi, cenjeni bralci, in praviloma
objavljamo samo tiste prispevke, ki
so podpisani z vašim polnim naslo-
vom.

Tokrat smo napravili izjemo. Dva-
najst krajanov Podolnice nam je po-
slalo pismo, ki pa ga spričo izredno
slabo čitljivega rokopisa v celoti ne
moremo objaviti. Povzemamo v ne-
kaj stavkih njihovo željo oziroma
prošnjo za pričakovan odgovor. Že
dalj časa namreč v kraju samem kot
tudi (po pismu sodeč) v okviru kra-
jevne skupnosti razpravljajo o na-
membnosti zemljišč na desni strani
ceste. Smatrajo, da bi se moralo del
obstoječih kmetijskih površin tudi v

bodoče namenjati in ohraniti za
kmetijsko proizvodnjo, morebitne
zazidave (nekatere se kanijo kaj
kmalu pojaviti, teren so si ogledali
tudi že strokovnjaki-urbanisti) pa
naj bi bile osredotočene na drugi že
naseljeni levi strani ceste - torej v
kraju samem!

Pismo smo odstopili komiteju za
urbanizem in komiteju za gozdarstvo
in kmetijstvo pri občinskem svetu ter
občinski kmetijsko zemljiški skup-
nosti. Zaprosili smo za pojasnilo v
zvezi z načrtovano gradnjo odnosno
urbanističnem razvoju kraja.

Uspeli smo dobiti odgovor kmetij-
sko zemljiške skupnosti, ki ga tudi
objavljamo!

»Urbanistični red za naselja in ob-
močja v občini Ljubljana Vič-Ru-
dnik (november 1973) je predvide-
val pozidavo večine njivskih površin
južno in zahodno od vasi Podolnica
do ceste Ljubljana-Horjul.

Kmetijska zemljiška skupnost ob-
čine je že pri pripravi osnutka kme-
tijskega dela prostorskega načrta ob-
čine opozorila na nesmotrnost take
pozidave z vidika čuvanja plodne
zemlje, kot tudi z vidika nadaljnjega
kmetovanja in obstoja razmeroma
urejenih zaščitenih kmetij.

Stališče kmetijske zemljiške skup-
nosti je v podrobnem urbanističnem
redu za naselja horjulske doline
(sprejet leta 1977) delno upošteva-
no, saj ta sedaj veljavni dokument
izloča iz nadaljnje pozidave vsa njiv-
ska zemljišča zahodno od že obstoje-
čih novogradenj, od vasi Podolnica
do ceste Ljubljana-Horjul, ki pred-
stavljajo strnjen kompleks obdelo-
valne zemlje. Kmetijska zemljiška
skupnost je predlagala za izločitev iz
zazidalnega območja še del zemljišč

vzhodno od omenjenega kompleksa,
vendar predlog ni bil upoštevan, žal
tudi zaradi nedovoljenih gradenj, ki
se na tem prostoru pojavljajo v več-
jem številu.

Pri nadaljnji obravnavi prostora,
ki je predviden za pozidavo po po-
drobnem urbanističnem redu iz leta
1977 pa menimo, da je nujno, da se
upošteva gospodarska pomembnost
njivskih površin v neposredni bližini
kmetij, in se tako hkrati starejše
kmečko naselje loči od bodočega no-
vega.

Odločitev o tem, ali naj se za to
območje izdela zazidalni načrt ali
skupinska lokacijska dokumentacija
in kako naj se vkjučijo nedovoljene
gradnje pa ni v pristojnosti kmetij-
ske zemljiške skupnosti.«
Pojasnilo

V prejšnji številki nam jo je na zadnji
- to je 8. strani, zagodel tiskarski škrat.
V rubriki Dobili smo pismo je izpustil
ime občana pa tudi pri hitrosti se je uštel.
Pravilno se mora glasiti - z najmanj 60
km na uro drvijo kamioni..., pismo pa
nam je poslal Slavo Kobe.
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